
Protokół Nr 7/2014 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 11 czerwca 2014 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza celem przedstawienia Radzie 

Miejskiej Białogardu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w 
Koszalinie. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.   
   
   

 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1430 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Andrzej 
Adamczewski. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-4 
(jednogłośnie). 
  
 
Ad 2  
 
 Komisja dokonała oceny całokształtu spraw związanych z wykonywaniem budżetu. 

Komisja Rewizyjna zapoznała się z materiałami dodatkowymi z kontroli 
przeprowadzonych przez: 
1) Zachodniopomorski Urząd Wojewódzki wraz z wystąpieniem pokontrolnym 

przedstawiającym wyniki kontroli problemowej przeprowadzonej w Urzędzie Miasta 
Białogard - kontrolą objęto zagadnienia związane z wykorzystaniem dotacji przekazanej 
na realizację "Programu na rzecz społeczności romskiej w Polsce w 2013 r. " 

2) Najwyższą Izbę Kontroli Delegatura w Szczecinie w zakresie planowania i wykorzystania 
dotacji z budżetu państwa na realizację zadań z zakresu administracji rządowej oraz 
innych zadań zleconych ustawami wraz z wystąpieniem pokontrolnym dot. wykonania 
budżetu państwa w 2013 r. 

3) Zachodniopomorski Urząd Wojewódzki wraz z wystąpieniem pokontrolnym 
przedstawiającym wyniki kontroli problemowej przeprowadzonej w Urzędzie Miasta 
Białogard - kontrolą objęto realizację zadań w zakresie ustawy o ewidencji ludności i 
dowodach osobistych w części dotyczącej ewidencji ludności w latach 2013 - 2014 r. 

 

Przewodniczący Komisji – zapoznał z projektem wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Białogardu w sprawie udzielenia/nieudzielania absolutorium dla Burmistrza 

Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta za rok 2013.  
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Głos w dyskusji zabrali: 

D.Glinka – pytał o różnicę w kosztach utrzymania orlików przy szkołach? 

Burmistrz – wyjaśnił, że to wynika z kosztów oświetlenia. 

 

  Komisja Rewizyjna na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym  (Dz. U. z 2013 r. poz. 594, 645 i 1318 oraz z 2014 r. poz. 379) i art.  

270 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r.  o finansach publicznych (Dz. U. z 2013 r. poz. 

885, 938, 1646 oraz z 2014 r. poz. 379) w  oparciu o następujące materiały: 

-  roczne sprawozdanie finansowe Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 2013 r. , 

-  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2013, 

-  informację o stanie mienia Miasta w roku 2013, 

- pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu, 

- pozytywne opinie stałych Komisji Rady Miejskiej Białogardu o sprawozdaniu, 

- pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu o sprawozdaniu, 

oraz o analizę protokołów pokontrolnych i wystąpień pokontrolnych przeprowadzonych przez 

Najwyższą Izbę Kontroli – Delegaturę w Szczecinie i Zachodniopomorski Urząd Wojewódzki 

a także pozytywne informacje z wykonania finansowo-rzeczowego za rok 2013 jednostek 

organizacyjnych i spółek miejskich, 

wystąpiła do Rady Miejskiej Białogardu z wnioskiem, stanowiącym załącznik do protokołu,  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta za 

2013 rok.  

 
Wniosek został przegłosowany przez Komisję Rewizyjną: 

za – 4 (jednogłośnie). 
 

W związku z powyższym Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie udzielenia dla Burmistrza Białogardu absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu Miasta Białogard na rok 2013. 

  

Projekt uchwały został przegłosowany przez Komisję Rewizyjną: 
za – 4 (jednogłośnie). 

 

Ad 3 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 

Przewodniczący Komisji – poinformował o odpowiedzi RIO dla radnego Andrzeja Siwka, 
którą otrzymał do wiadomości w sprawie informacji o stanie mienia komunalnego w 
nawiązaniu do  wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Komisja zapoznała się z treścią w/w pisma. 
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S.Domański – poruszył problem otwarcia targowiska do godz. 19.00, proponując przesunięcie 
godziny zamknięcia na godz. 21.00. 

Burmistrz – odpowiedział, że przeanalizuje sprawę. W innych miastach są takie przestrzenie 
zamykane. 

D.Glinka - prosił o udostępnienie protokołu pokontrolnego Inspekcji Pracy w Gimnazjum Nr 
2 w Białogardzie. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 
 Przewodniczący Komisji 
 

     Andrzej  Adamczewski 
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